
НАШИ АВТОРЫ

1. Бенцианов Михаил Михайлович, кандидат исторических наук, автор ряда работ по истории Государева двора и территориальных корпораций служилых людей Русского государства XV–XVI в.

Bentsianov Mikhail Mikhailovich, PhD (History), the author of works for history of the State court and territorial corporations of service class of Russian State of XV–XVI c. E-mail: reklama@nus-ural.ru.

2. Верхоланцева Юлия Владимировна, доктор филологии, профессор Пенсильванского университета, автор работ по славянской и центральноевропейской истории культуры, средневековой литературе и литературе раннего Нового времени, истории языка.

Verkholantseva Julia Vladimirovna, PhD (Philology), professor of University of Pennsylvania, academic interests: Slavic and Central European cultural history, medieval and early modern literary and linguistic culture. E-mail: juliaver@sas.upenn.edu.

3. Котляр Николай Федорович, доктор исторических наук, член-корреспондент Национальной Академии наук Украины, Заслуженный деятель науки, лауреат Государственной премии Украины и академических премий, главный научный сотрудник Института истории НАН Украины, автор многих исследований в области вспомогательных исторических дисциплин (нумизматика, сфрагистика), летописания, истории древнерусской государственности, Галицко-Волынской Руси.

Kotlar Nicolay Fedorovich, PhD (History, Grand Doctor), corresponding member of Ukrainian Nation Academy of Science, Honored Science Worker, laureate of National Price of Ukraine and of Academic prizes, the main scientist of the Institute of History of NAS of Ukraine, the author of many researches in the sphere of auxiliary historical disciplines, history of the Ancient Russia's statehood. E-mail: kij@bk.ru.

4. Левшун Любовь Викторовна, кандидат филологических наук, старший научный сотрудник Института языка и литературы им. Якуба Коласа и Янки Купалы НАН Беларуси, специалист в области восточнославянской медиэвистики, автор ряда работ по теории и истории восточнославянской средневековой книжности и истории культуры белорусских земель.

Levshun Lubov Viktorovna, PhD (Philology), the senior research fellow of the Institute of language and the literature, named after Jakub Kolas and Yanka Kupala of the National Academy of Science of Belarus, the expert in the field of East Slavic medieval researches, the author of works under the theory and history of East Slavic medieval literature and history of culture of the Belarusian lands. E-mail: llb55@mail.ru.

5. Михеев Савва Михайлович, кандидат исторических наук, младший научный сотрудник Института славяноведения РАН, автор ряда работ по истории Древней Руси, в том числе монографии.

Mikheev Savva Mikhailovich, PhD (History), the junior researcher of the Institute of Slavonic Studies of the Russian Academy of Sciences, specialist in Old Russian history, the author of the monograph. E-mail: mikheev@gmail.com.

6. Пуцко Василий Григорьевич, Заслуженный работник культуры РФ, ведущий научный сотрудник Калужского областного художественного музея, автор многих работ по искусству христианского Средневековья, монументальному и пластическому искусству Византии, Руси, Западной Европы.

Putsko Vasiliy Grigorievich, Honored Worker of Culture of Russia, the leading researcher of the Kaluga Regional Art Museum, the author of many works of art of the Christian Middle Ages, the monumental and plastic art of Byzantium, Russia, Western Europe. E-mail: artmuseum@kaluga.ru, krlc@kaluga.ru.

7. Севастьянова Ольга Валентиновна, кандидат исторических наук, директор центра русской культуры «СЛОВО» г. Абердин, Шотландия, специалист по истории Древнего Новгорода.

Sevastyanova Olga Valentinovna, PhD (History), director of the Russian Cultural Centre «SLOVO» in Aberdeen (Scotland), specialist in the history of medieval Novgorod. E-mail: olga_sevastyanova@yahoo.com.

8. Сукина Людмила Борисовна, кандидат культурологии, зав. кафедрой гуманитарных наук Института программных систем Переславля-Залесского, автор работ по древнерусскому искусству.

Sukina Liudmila Borisovna, PhD (History of culture), head of the department of humanities of Program Systems Institute in Pereslavl-Zalessky. E-mail: lbsukina@gmail.com, lucie@u.pereslavl.ru.

9. Тимон Наталья Георгиевна, выпускница аспирантуры исторического факультета Новгородского государственного университета им. Ярослава Мудрого, сотрудник Новгородского государственного музея, автор ряда работ по истории Новгорода.

Timon Natalya Georgievna, graduate of postgraduate study of Novgorod State University of Yaroslav The Wise, the author of several works on study of local lore in Novgorod. E-mail: nata1516@mail.ru.

10. Фельдман Дмитрий Захарович, кандидат исторических наук, главный специалист Российского государственного архива древних актов, автор работ по истории евреев в России XVII столетия.

Feldman Dmitry Zakharovich, PhD (History), chief specialist of the Russian State Archives of Ancient Acts, the author of works on the 17th century history of the Jews in Russia. E-mail: dzfeldman@rambler.ru.

11. Шамин Степан Михайлович, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Института русского языка им. А. С. Пушкина, автор исследований по истории и культуре России XVII столетия.

Shamin Stepan Mikhailovich, PhD (History), senior research fellow of the A. S. Pushkin Institute for the Russian Language, the author of publications on Russian 17th century history and culture. E-mail: shaminy@yandex.ru.